

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 15-05-2025 04:17:51 PM Subject: Extraordinary General Assembly</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 15-05-2025 04:17:51 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي للبنك الاستثماري</p>
<p>The Board of Directors, in its meeting held on Thursday, May 15, 2025, decided to hold an extraordinary general assembly meeting on Wednesday, June 25, 2025, subject to the approval of the Companies Control Department. This meeting will be held to discuss and approve the following: The sell of the entire shares of capital of the INVESTBANK, in the amount of (125) million shares (including shares eligible for Board membership, reserved and pledged shares), to Bank al Etihad, by exchanging them as in-kind shares for Bank al Etihad capital increase shares, in the amount of (125,203,252) shares, allocated to the INVESTBANK shareholders, each in proportion to their shareholding in the INVESTBANK capital, as they are at the end of the day the INVESTBANK shares were suspended from trading at the stock market for the purpose of executing the deal. This is subject to the approval of the Central Bank of Jordan, the Ministry of Industry, Trade and Supply/Companies Control Department, and the Jordan Securities Commission.</p>	<p>قرر مجلس الإدارة في جلسته المنعقدة يوم الخميس الموافق 2025/5/15، عقد اجتماع هيئة عامة غير عادي يوم الأربعاء الموافق 2025/6/25، وذلك خاضعا لموافقة دائرة مراقبة الشركات، وسيكون ذلك الاجتماع لغايات بحث وإقرار الموضوع التالي: بيع كامل أسهم رأسمال البنك الاستثماري البالغة (125) مليون سهم (بما في ذلك الأسهم المؤهلة لعضوية مجلس الإدارة والأسهم المحجوزة والمرهونة) الى شركة بنك الاتحاد بمبادلتها كأسهم عينية بأسهم زيادة رأسمال بنك الاتحاد البالغة (125,203,252) سهم والمخصصة لمساهمي البنك الاستثماري كل بنسبة مساهمته في راس مال شركة البنك الاستثماري كما هم في نهاية يوم إيقاف سهم شركة البنك الاستثماري عن التداول في السوق المالي لغايات تنفيذ عملية التملك، وذلك خاضعا لموافقة البنك المركزي الأردني ووزارة الصناعة والتجارة والتموين/دائرة مراقبة الشركات وهيئة الأوراق المالية. وسيتم تزويدكم بدعوة اجتماع الهيئة العامة غير العادي لاحقا.</p>
<p>15-05-2025</p>	<p>15-05-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقعة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقعة</p>